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  Butlletí nº 4, juny 2023

El passat dia 19, ens va visitar la Sra. Carme Foz,

per veure el funcionament del "Projecte Marxa".

Va poder veure la grua instal·lada, així com els

arnesos i estris necessaris, els quals faciliten

molt el caminar dels nostres alumnes. Tant la

Sra. Carme Foz, com l'escola i no cal dir les

famílies, ens felicitem per aquesta nova

instal·lació.

Recordem que el projecte s'ha finançat

inicialment amb els 3000 € de donació de la Sra.

Carme Foz i que part del sobrant de la tercera

quota de piscina, ha anat destinada a la compra

de material necessari.

El curs s'acaba... Bones vacances !!

Famílies acabem un nou curs, des d'aquells inicis on primer patíem per veure com i quan arribaven els

mòduls, després es va haver de suspendre la rebuda que volien donar als professionals de Can Vila,

finalment es varen acabar les obres, i el trasbals per alumnes i professionals que van haver de patir durant

un temps, pràcticament han passat 7-8 mesos i sembla una eternitat.

Volem agrair a la comunitat educativa de Can Vila els esforços fets, i enviar un missatge a les famílies de

què continuarem des de l'AFA treballant, per defensar la dignitat dels nostres fills i filles, fent arribar el

missatge que són ciutadans de primera.



RESPIR a Palamós 10-11 de juny.

El cap de setmana del 10-11 de juny es va realitzar el Respir organitzat per l'AFA. La sortida es va fer a Mas Gorgoll

(Palamós) molt a prop de la platja. Des de l'AFA creiem que és un encert fer aquestes sortides, pel que gaudeixen els

nens, així com pel temps que poden dedicar les famílies a altres ocupacions o simplement gaudir d'una mica

de..."RESPIR"



Sortida discoteca

L'11 de juny un grupet de nois i noies d'Habilitats i Interacció

amb l'Entorn, van fer una sortida a la Sala Clap. Aquesta sala

ofereix la possibilitat de poder buscar aquests espais d'oci i

socialització pels nostres nens, espais que cada vegada costa més

de trobar. Volem agrair als nostres educadors de Can Vila, que

una vegada més de forma altruista, varen tenir la iniciativa

d'acompanyar-los.

Els imputs que ens han arribat han estat moooolt positius i

creiem vist els resultats, que des de l'AFA hem de promoure

aquesta mena d'activitats, per la qual cosa ho incorporarem al

nostre calendari. Us anirem informant amb antelació, per tal

que les famílies que ho considerin interessant, puguin gaudir-la.



Des de l'AFA es va creure

oportú agrair aquesta

predisposició dels educadors

de Can Vila. Així, que el

passat divendres dia setze, es

va encarregar un esmorzar

al centre ocupacional el Bosc

que pertany a l'IMSD. El seu

departament de pastisseria,

va elaborar un esmorzar pel

departament d'habilitats.

Material per Can Vila
L'AFA també ha proveït de material necessari, que ens han demanat des de l'escola. En concret s'han subministrat

uns baüls que els nostres nens han procedit a muntar.



Consell Escolar
El passat dia 19 va tenir lloc el darrer consell escolar d'aquest curs. Cal destacar l'aprovació de l'anomenat POCAT, Pla

d'Organització de Centre per altes temperatures. En aquest sentit, s'ha insistit a l'Ajuntament sobre la necessitat de

ventiladors i queda pendent una resposta per part del consistori. Tot i que aquest any les temperatures han estat suaus,

necessitem una actuació en aquest sentit abans que arribi el proper estiu.

També s'ha aprovat el calendari escolar, començant el curs vinent el 6 de setembre i finalitzant el 21 de juny. El canvi

més rellevant del curs vinent, afecta la jornada continuada/intensiva. Atenen a les necessitats exposades tant per part

de l'equip docent, com per les famílies (representades per l'AFA), s'ha acordat el retard de l'inici de la jornada

continuada/intensiva, si bé queda pendent encara fixar el dia d'inici.

També ens va comunicar el regidor d'educació Raúl Broto, que deixa la regidoria en aquesta legislatura. Des de l'AFA,

mes enllà de diferències que hagin sortit en el dia a dia, posem molt en valor que sempre hagi estat una persona

propera, que no només ens ha escoltat, sinó que inclús per anar plegats amb les famílies, ha variat les seves postures

inicials. D'altra banda, ni podem, ni ens volem oblidar, del seu paper fonamental per tal que l'escola no acabés

disseminada amb l'afectació als mòduls que tots coneixem.


